
55. konvent Pražského seniorátu ČCE  

4. zasedání, 10. listopadu 2018, Libeň Tisk č. 8 

 
 

Srtana  1 z 1 

 

Zpráva o činnosti seniorátního představenstva Jeronýmovy jednoty  
pro 4. řádné zasedání 55. konventu Pražského seniorátu 2018 
Seniorátní představenstvo pracovalo v uplynulém období ve složení: Samuel Hejzlar, Vlasta Rejentová a Zdena 
Skuhrová.  

Ke sbírce darů JJ jsme jako každoročně vyzvali všechny sbory Pražského seniorátu a požádali je, aby podávaly 
řádně vyplněné a řádně doložené žádosti o dary z JJ včetně následného vyúčtování.  

Zasedání seniorátního shromáždění JJ proběhlo 20. 6. 2018 ve sboru v Praze 8 Kobylisích.  
Z celkem 31 sborů bylo přítomno 15 delegátů  a 3 hosté.  

Výsledek letošních sbírek JJ činí 506 975,- Kč. Na ústředí JJ bylo tak odesláno 337 983,- Kč, v seniorátu bude 
rozděleno 168 000,- (992,- Kč bude ponecháno v rozpočtu sen. JJ); HDL činí 134 828,- Kč.  

Rekapitulace loňských příspěvků sborům a jejich čerpání:   

• Benešov 52 000,- Kč na výměnu 2 plynových kotlů pro ÚT farního bytu a modlitebny,  

• Hvozdnice  50 000,-  Kč   na splacení půjčky na výměnu  kotle a vyvložkování komína,  

• Škvorec 80 000,- Kč   na první etapu rekonstrukci fary a zázemí sboru, 

Dle podaných žádostí od sborů v roce 2018 rozhodlo shromáždění seniorátní JJ o rozdělení prostředků takto:  

• Benešov 40 000,- Kč na rekonstrukci farního bytu,  

• Hvozdnice 38 000,-  Kč   na splacení půjčky na výměnu  kotle a vyvložkování komína, 

• Soběhrdy  90 000,- Kč na havarijní opravu ÚT na faře 

Žádost sboru Horní Počernice byla projednána s presbyterkou sboru s. Ing. Arch. Hanou Seho a je postoupena do 
ústředí JJ.  

Mimo podané žádosti přečetl zástupce sboru Radotín zprávu o potřebnosti daru z JJ na havarii – zatékání  střešní 
konstrukcí do fary při velkých deštích. Byla doporučena možnost půjčky z JJ. 

Proběhla diskuse nad potřebností a efektivním využíváním letáků JJ. Dle zkušeností ze sborů doporučuje vedení 
seniorátní JJ, aby se na Konventu přehodnotily užívané počty. Letos objednávku snížíme na 1000 ks. 

Byl odsouhlasen návrh br. Samuela Hejzlara, aby sbory dokládaly využití finančních darů JJ formou faktur, 
výdajovým dokladem apod. (tzn. nejen dobrozdáním) a to nejméně ve výši přijatého daru.  

Ses. Zdena Skuhrová požádala o písemnou podobu návrhu pro začlenění do seniorátní Směrnice o hospodaření.  
        
Za představenstvo seniorátní JJ, Samuel Hejzlar  
 

DODATEK ZPRÁVY : 
K Posudkům stavu nemovitostí doručených k datu zhotovení Zprávy (24.9.2018) uvádím následující:  
Z celkového počtu 31 sborů v seniorátu jsem obdržel Posudky pouze od 16 z nich. Výzva k dodání byla učiněna 
několikrát písemně, ústně ještě na pastorální konferenci v září 2018.  
 
Z technických dat celkového počtu 25 hodnocených nemovitostí:   

• Nemovitosti s velmi špatnou až havarijní statikou (známka 4-5) uvádí pouze jeden sbor (Dobříš- jedná se o 
kostel v Hořovicích, zde jsou  v havarijním stavu i stropy a střecha).  

• Potíže se zemní vlhkostí (známka 3 a výše) má deset nemovitostí.  

• Revize komínů, elektro či plynu chybí cca u pětiny nemovitostí.  

• Nedostatečné zabezpečení je označeno u sedmi.  
Na dotaz o plánovaných opravách v letech 2018-23 (opravy rozděleny do 18 témat) přišlo nejvíce kladných 
odpovědí od čtyř sborů (Dobříš-potažmo spíše Hořovice, Beroun, ale i Nusle a Střešovice). Bez jediné opravy v 
uvedené době to vidí sedm sborů (včetně diasporních, jako např. Sedlec Prčice). 
Celkovou rekonstrukci plánuje pět sborů, přístavbu tři, pronájem různého typu má šest sborů.    
 




